
Zápisnica zo zasadnutia OZ v Gemerskej Hôrke  Strana 1/11 

Z Á P I S N I C A  

z 24. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Hôrke, 

konaného dňa 20.1.2025 v zasadačke  Obecného úradu v Gemerskej Hôrke 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď. príloha) 

Starosta obce:  Gejza Milko  

Poslanci : PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala,   
Marek Szabó Dózsa, Gejza Milko, Róbert Vajda 

Neprítomní:  Margita Kisfaludiová  

Ďalší prítomní:  

Zapisovateľka: Ing. Eleonóra Iván 

Hostia:  Tibor Tóth 

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie programu 

a) Určenie zapisovateľa 

b) Určenie overovateľov zápisnice 

c) Schválenie programu zasadnutia 

2. VZN č. 1/2025 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na 
území Obce Gemerská Hôrka 

3. Rozpočet obce na roky 2025-2027 

4. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2025 

5. Prerokovanie protokolu Okresnej prokuratúry Rožňava zo dňa 20.12.2024, doručeného 
listom zo dňa 08.01.2025 

6. Prevádzkovanie verejnej kanalizácie – návrh na uzavretie zmluvy so spoločnosťou VaK 
SERVIS, s.r.o., Kuzmányho 5000/1, 058 01 Poprad, IČO: 52 110 478 

7. Vykonanie jednoduchých pozemkových úprav s využitím podpory poskytnutej obci v rámci 
NP Asistencia obciam s prítomnosťou marginalizovaných rómskych komunít pri usporiadaní 
právnych vzťahov k pozemkom pod osídleniami 

8. Zapojenie sa do výzvy PSK-UV-010-2024-DV-EFRR s názvom „Kvalitné dostupné vzdelávanie 
pre žiakov z MRK prostredníctvom investícií do infraštruktúry základných škôl“ 

9. Žiadosť Zoltána Huráka o zmenu nájomcu v zmluve č. 45/2023 o nájme pozemku na zriadenie 
odstavnej plochy pre vozidlá 

10. Žiadosť Slovak Parcel Service s.r.o. o prenájom pozemku pre umiestnenie a prevádzkovanie 
samoobslužného boxu Balíkovo 

11. Informácia starostu o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch 

12. Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

13. Záver 
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K bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril starosta obce Gejza Milko, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 
obce skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 6 a zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 

K bodu a) Určenie zapisovateľa 

Starosta určil za zapisovateľa zápisnice pani Ing. Eleonóra Iván, zamestnankyňu Obecného úradu. 
Pani Ing. Eleonóra Iván poznamenáva, že zasadnutie bude nahrávané diktafónom, pre účely spísania 
zápisnice. 

K bodu b) Určenie overovateľov zápisnice 

Starosta obce za overovateľov zápisnice navrhol Petra Ivána a Mgr. Dávida Balázsa. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  6 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván                                   
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  1 Ing. Peter Gubala, 
 

OZ za overovateľov zápisnice určilo Petra Ivána a Mgr. Dávida Balázsa. 

K bodu c) Schválenie programu zasadnutia 

Pán starosta predniesol návrh programu zasadnutia, ktorý bol poslancom rozposlaný v pozvánke na 
zasadnutie OZ a bol taktiež zverejnený na úradnej tabuli obce, ako aj na webovom sídle obce 3 dni 
pred zasadnutím OZ. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne pripomienky, starosta dal o návrhu programu 
zasadnutia hlasovať. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  6 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván                                        
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  1 Ing. Peter Gubala, 

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že program bol schválený. 

K bodu 2: VZN č. 1/2025 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi 
na území Obce Gemerská Hôrka 

Starosta informuje poslancov OZ, že návrh VZN č. 1/2025 bol vyvesený na úradnej tabuli a taktiež 
uverejnený na webovom sídle obce po dobu 15 dní. Konštatuje, že neboli podané žiadne 
pripomienky. 

Nakoľko poslanci nemali žiadne otázky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesenia nasledovne: 

- Berie na vedomie skutočnosť, že k návrhu VZN č. 1/2025 neboli podané žiadne pripomienky 
alebo pozmeňujúce návrhy 

- Schvaľuje VZN č. 1/2025 o nakladaní sa komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými 
odpadmi na území obce Gemerská Hôrka 
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Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  6 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván                                        
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  1 Ing. Peter Gubala, 

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že uznesenia boli schválené. 

K bodu 3: Rozpočet obce na roky 2025-2027 

Pani účtovníčka poznamenáva, že v rozpočte neboli vykonané žiadne zásadné zmeny. Dodáva, že 
rozpočet je vyrovnaný. 

Pán Marek Szabó Dózsa dotazuje či sa vyriešil problém ohľadom nedostatku poskytnutých finančných 
prostriedkov pre Materskú školu. Podľa účtovníčky poskytnuté finančné prostriedky nie sú 
dostačujúce a navrhuje zatvoriť poldennú triedu, s čím súvisí aj prepustenie jedného zamestnanca. 
Konštatuje, poskytnuté finančné prostriedky na 1 žiaka sú v sume 3500 Eur. Pani Ing. Eleonóra Iván 
poznamenáva, že problém je hlavne v nedostatočnej veľkosti tried, kde nemožno umiestniť vyšší 
počet detí. PhDr. Alexander Ambrus informuje poslancov, že celkový počet žiakov v materskej škole  
je 35 z toho 11 detí v poldennej triede. Marek Szabó Dózsa a PhDr. Alexander Ambrus avizujú, že 
riešením priestorového problému MŠ by mohlo byť premiestnenie jej prevádzky do budovy Záladnej 
školy s VJM. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie pripomienky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesení 
nasledovne: 

- Berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na rok 2025 
a k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2026 - 2027. 

- Schvaľuje Rozpočet Obce Gemerská Hôrka, programový rozpočet a programy obce na rok 
2025 na úrovni podpoložiek: 

 Druh 
Príjmy  Výdavky Prebytok/Schodok 
návrh návrh návrh 

 Bežný rozpočet 1 396 676,00 1 386 733,00 9 943,00 

 Kapitálový rozpočet 2 478 578,00 3 110 176,00 -631 598,00 

 Finančné operácie 666 664,00 45 009,00 621 655,00 

Celkom 4 541 918,00 4 541 918,00 0,00 

 

- Berie na vedomie Návrh viacročného rozpočtu obce, programový rozpočet a programy obce 
na roky 2026 - 2027. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, , Peter Iván, Gejza Milko, , Róbert Vajda 
Proti:  2  Mgr. Dávid Balázs, Marek Szabó Dózsa 
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  1 Ing. Peter Gubala, 
 

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že uznesenia boli schválené. 
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K bodu 4: Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2025 

Pán PhDr. Alexander Ambrus sa ujíma slova a naznačuje,  že predložený návrh zahŕňa aj kontrolu 
dohôd uzavretých obcou za rok 2024, ktoré OZ pripomienkovalo na minulom zasadnutí OZ.  

Nakoľko poslanci nemali ďalšie pripomienky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesení 
nasledovne: 

- Berie na vedomie doplnenie návrhu Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. 
polrok 2025 vykonaním kontroly dohôd uzavretých obcou v rok 2024 v zmysle uznesenia OZ 
č. 14/23-2024, bod B zo dňa 16.12.2024 

- Schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2025 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  6 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván                                        
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  1 Ing. Peter Gubala 

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že uznesenia boli schválené. 

K bodu 5: Prerokovanie protokolu Okresnej prokuratúry Rožňava zo dňa 20.12.2024, doručeného 
listom zo dňa 08.01.2025 

Pán starosta informuje poslancov OZ, že bola vykonaná previerka stavu zákonnosti pri dodržiavaní 
vybraných ustanovení zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v súvislosti s činnosťou 
hlavného kontrolóra obce vo vzťahu k OZ. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus sa domnieva, že táto previerka bola vykonaná z dôvodu toho, že v roku 
2023 došlo k zmene zákona o obecnom zriadení na základe ktorého, kontrolór má vykonať kontrolu 
prevodov nehnuteľného majetku obce, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 Eur za 
predchádzajúci kalendárny rok. Zo záveru previerky boli zistené nedostatky v súvislosti so 
zverejňovaním návrhov plánov kontrolnej činnosti (nedodržanie lehoty 15 dní pred prerokovaním 
OZ), predkladaním správ o výsledkoch kontrol (správy neboli predložené na najbližšom zasadnutí OZ 
po vykonaní kontroly, resp. neboli priebežne predkladané vôbec) predloženie ročnej správy 
o kontrolnej činnosti za rok 2023 ( nebola prerokovaná na zasadnutí OZ). 

Pán PhDr. Alexander Ambrus vyzýva kontrolórku, aby v budúcnosti dbala na dôslednosť v dátumoch. 
Naznačuje, že obec obdrží od Okresnej prokuratúry upozornenie  a obec musí podať stanovisko aké 
opatrenie prijala. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie pripomienky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesení 
nasledovne: 

- Berie na vedomie protokol Okresnej prokuratúry Rožňava zo dňa 20.12.2024, doručený 
listom zo dňa 08.01.2025, o vykonaní previerky stavu zákonnosti v obci Gemerská Hôrka pri 
dodržiavaní vybraných ustanovení zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov v súvislosti s činnosťou hlavného kontrolóra obce vo vzťahu 
k obecnému zastupiteľstvu 

- Schvaľuje zaslanie oznámenia na Okresnú prokuratúru Rožňava, v zmysle ktorého Obec 
Gemerská Hôrka, ako preverovaný orgán verejnej správy, po prerokovaní obsahu protokolu 
obecným zastupiteľstvom, nepodáva námietky proti pravdivosti a preukázateľnosti zistení 
prokurátorky OP Rožňava, JUDr. Kataríny Molnárovej.  
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Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  6 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván                                        
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  1 Ing. Peter Gubala, 

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že uznesenia boli schválené. 

K bodu 6: Prevádzkovanie verejnej kanalizácie – návrh na uzavretie zmluvy so spoločnosťou VaK 
SERVIS, s.r.o., Kuzmányho 5000/1, 058 01 Poprad, IČO: 52 110 478 

Pán starosta konštatuje, že v dôsledku výpovede zmluvy zo strany PROX TEC Poprad obec musela 
nájsť iného prevádzkovateľa verejnej kanalizácie. 

Podľa Mareka Szabó Dózsu zo zmluvy je zrejmé, že rozsah prác spočíva v odberu vzoriek a analýzy 
odpadových vôd a školenie pracovníkov. Naznačuje, že spoločnosť VaK SERVIS s.r.o. neberie na seba 
žiadnu zodpovednosť. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus hovorí, že k podpisu zmluvy už malo dôjsť v decembri minulého roka. 
Pán Róbert Vajda je toho názoru nech sa zmluva uzatvorí max. na 1 rok. Výpovedná lehota je 2 
mesiace – hovorí pán PhDr. Alexander Ambrus.  

Nakoľko poslanci nemali ďalšie pripomienky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesení 
nasledovne: 

- berie na vedomie návrh zmluvy o prevádzkovaní verejnej kanalizácie Obce Gemerská Hôrka 
v znení navrhnutom spoločnosťou VaK SERVIS, s.r.o. Kuzmányho 5000/1, 058 01 Poprad, IČO: 
52110478. 

- schvaľuje uzavretie zmluvy o prevádzkovaní verejnej kanalizácie Obce Gemerská Hôrka so 
spoločnosťou VaK SERVIS, s.r.o., Kuzmányho 5000/1, 058 01 Poprad, IČO: 52110478. 

- žiada starostu obce finalizovať a podpísať zmluvu o prevádzkovaní verejnej kanalizácie Obce 
Gemerská Hôrka v zmysle bodu B. tohto uznesenia 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  6 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván                                        
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  1 Ing. Peter Gubala, 

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že uznesenia boli schválené. 

K bodu 7: Vykonanie jednoduchých pozemkových úprav s využitím podpory poskytnutej obci 
v rámci NP Asistencia obciam s prítomnosťou marginalizovaných rómskych komunít pri usporiadaní 
právnych vzťahov k pozemkom pod osídleniami 

Pán starosta dodáva, že na základe podnetu zo strany poslancov OZ bol zaslaný list so zámerom 
vysvetlenia na základe akého uváženia bol navrhovaný obvod JPÚ. Odpoveď bola zaslaná a následne 
rozposlaná poslancom OZ. 

Pán Róbert Vajda nesúhlasí s predloženým mapovým podkladom nakoľko pôvodným zámerom obce 
bolo usporiadanie vlastníckych a užívacích pomerov k pozemkov len na tzv. Červenom kopci. V tejto 
veci mnohé otázky ostávajú nezodpovedané a žiada o podrobnejšie vysvetlenie. 
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Pán starosta navrhuje, aby na ďalšie zasadnutie OZ, boli prizvaní zástupcovia kompetentní v tejto 
problematike. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie pripomienky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesení 
nasledovne: 

- odročuje rokovanie o vykonaní jednoduchých pozemkových úprav (JPÚ) v navrhovanom 
územnom obvode I. Obce Gemerská Hôrka podľa príslušných ustanovení zákona č. 330/1991 
Zb. o pozemkových úpravách, usporiadaní pozemkového vlastníctva, pozemkových úradoch, 
pozemkovom fonde a o pozemkových spoločenstvách.  

- Žiada starostu obce zabezpečiť účasť zhotoviteľa návrhu uvedeného v bode A. tohto 
uznesenia, vypracovaného v rámci aktivít NP Asistencia obciam s prítomnosťou 
marginalizovaných rómskych komunít pri usporiadaní právnych vzťahov k pozemkom pod 
osídleniami (ITMS kód: 401406DPU9), na nasledujúcom zasadnutí OZ. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  6 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván                                        
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  1 Ing. Peter Gubala, 

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že uznesenia boli schválené. 

K bodu 8: Zapojenie sa do výzvy PSK-UV-010-2024-DV-EFRR s názvom „Kvalitné dostupné 
vzdelávanie pre žiakov z MRK prostredníctvom investícií do infraštruktúry základných škôl“ 

Pán starosta vysvetľuje, že z tejto výzvy môže byť uskutočnená výstavba, stavebné úpravy 
a rekonštrukcia priestorov kuchyne, školskej jedálne prípadne výdajne jedla, zabezpečenie 
materiálneho – technického vybavenia kuchyne, jedálne ako aj výstavba a rekonštrukcia školských 
športovísk a telocviční. Termín na predkladanie žiadostí je do 31.3.2025. 

Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta koľko to obec bude stáť? Podľa starostu nie je potrebné 
spolufinancovanie zo strany obce. 

Príchod Ing. Petra Gubalu o 17:00 hod. Počet prítomných poslancov je 7. 

Podľa PhDr. Alexandra Ambrus sú 2 možnosti: 

Prvou možnosťou je prístavba k objektu ZŠ s VJM, kde sa nachádza existujúca školská kuchyňa, čoho 
predpokladom je vypracovanie projektovej dokumentácie a vydanie stavebného povolenia, na čo 
obec nemá dostatok času.  

Druhou možnosťou je premiestnenie školskej kuchyne do iného objektu, napríklad do nevyužitých 
priestorov Kultúrneho domu alebo do tzv. Klubu mladých pri Obecnom úrade. 

Podľa Róberta Vajdu do úvahy by mohol prísť aj dom Zachar. 

Podľa starostu v prvom rade je dôležité sa opýtať na názor projektanta už aj z hľadiska predpísaných 
noriem na premiestnenie kuchyne. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus naznačuje, že súčasťou projektu musí byť aj modernizácia 
materiálneho-technického vybavenia kuchyne, ktoré je už zastaralé.  

Pán Peter Iván uvažuje o rozšírenie existujúcej kuchyne o 25 m2 z dôvodu toho, že ide o drobnú 
stavbu a stavebné povolenie nie je potrebné. 

Pán Marek Szabó Dózsa navrhuje premiestnenie kuchyne do priestorov pod Kultúrnym domom. 
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Nakoľko poslanci nemali ďalšie pripomienky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesení 
nasledovne: 

- Berie na vedomie informáciu o výzve vyhlásenej 12.12.2024 Úradom vlády SR/Úrad 
splnomocnenca vlády SR pre rómske komunity, pod názvom „Kvalitné a dostupné 
vzdelávanie pre žiakov z MRK prostredníctvom investícií do infraštruktúry základných škôl”; 
kód vyzvy: PSK-UV-010-2024-DV-EFRR; lehota na predkladanie Žiadostí o poskytnutie 
nenávratného finančného príspevku („ŽoNFP"): do 31.03.2025.  

- Súhlasí s upresnením projektového zámeru obce zameraného jednak na stavebnú úpravu 
a rekonštrukciu priestorov školskej kuchyne a školskej jedálne, jednak na obstaranie a 
modernizáciu materiálno-technického vybavenia školskej kuchyne a školskej jedálne, 
slúžiaceho ako podkladový materiál k Žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného 
príspevku („ŽoNFP") predloženej v rámci výzvy uvedenej v bode A. tohto uznesenia. Zároveň 
odporúča sústrediť projektový zámer obce nasledovne:  

-  ZŠ s VJM, súp. č. 268: prístavba k budove ZŠ pre potreby školskej kuchyne, stavebná úprava 
a rekonštrukcia existujúcich priestorov školskej kuchyne a školskej jedálne; obstaranie a 
modernizácia materiálno-technického vybavenia školskej kuchyne a školskej jedálne, alebo  
- Kultúry dom, súp. č. 408: rekonštrukcia a stavebná úprava nevyužitých priestorov v spodnej 
časti budovy za účelom zriadenia novej školskej kuchyne; stavebná úprava priestorov školskej 
kuchyne a jedálne v budove ZŠ s VJM; obstaranie materiálno-technického vybavenia novej 
školskej kuchyne.  

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván, Ing. Peter Gubala                                        
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  0  

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že uznesenia boli schválené. 

K bodu 9: Žiadosť Zoltána Huráka o zmenu nájomcu v zmluve č. 45/2023 o nájme pozemku na 
zriadenie odstavnej plochy pre vozidlá 

Pán starosta informuje poslancov, že v žiadosti žiada o zmenu nájomcu na H.Z machining, s.r.o. 
v zmluve č. 45/2023 o nájme pozemku na zriadenie odstavnej plochy pre vozidlá s platnosťou od 
1.1.2025. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus neodporúča vyhovieť žiadosti so zmenou zmluvy, pretože by tým došlo 
ku zmene nájomcu identifikovaného podľa obchodného mena a identifikačného čísla organizácie, 
s ktorou obec predmetnú zmluvu uzavrela. Navrhuje uzavrieť novú zmluvu. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie pripomienky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesení 
nasledovne: 

- berie na vedomie žiadosť Zoltána Huráka, bytom 049 12 Gemerská Hôrka č. 301, datovanú 
1.1.2025 a doručenú 7.1.2025, o zmenu nájomcu v zmluve č. 45/2023 tak, že namiesto 
doterajšieho nájomcu: Halmat, s.r.o., IČO: 47 454 211, od 1.1.2025 nájomcom bude: H.Z 
machining, s.r.o., IČO: 54 490 740, ktorých spoločností žiadateľ je konateľom. 

- Nesúhlasí so zmenou zmluvy č. 45/2023 podľa bodu A. tohto uznesenia, pretože by tým došlo 
ku zmene nájomcu identifikovaného podľa obchodného mena a identifikačného čísla 
organizácie, s ktorou obec predmetnú zmluvu uzavrela. 
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- Schvaľuje uzavretie zmluvy o nájme pozemku medzi Obcou Gemerská Hôrka, Gemerská 
Hôrka č. 151, 049 12 Gemerská Hôrka, IČO: 00 328 219, ako prenajímateľom, a H.Z 
machining, s.r.o., 049 12 Gemerská Hôrka č. 301, IČO: 54 490 740, ako nájomcom, 
predmetom ktorej je pozemok - parcela E-KN č. 1973/2, trvalý trávny porast o výmere 521 
m2, vedená na liste vlastníctva č. 1318, v k.ú. Obce Gemerská Hôrka, s výškou nájmu 600 
€/rok. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván, Ing. Peter Gubala                                        
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  0  

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že uznesenia boli schválené. 

K bodu 10: Žiadosť Slovak Parcel Service s.r.o. o prenájom pozemku pre umiestnenie 
a prevádzkovanie samoobslužného boxu Balíkovo 

Starosta oboznamuje poslancov so žiadosťou Slovak Parcel Service s.r.o.  o prenájom pozemku  (1m2) 
pre umiestnenie BALÍKOBOXU. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus dodáva, že sa skontaktoval so zástupcom Slovak Parcel Service s.r.o. , 
ktorému odporučil umiestniť BALÍKOBOX k obchodnému domu Jednota, ale táto možnosť im 
nevyhovuje úplne. Oni by nájomnú zmluvu radšej uzavreli s obcou. 

Poslanci navrhli umiestniť BALÍKOBOX na pozemku obce pri predajni potravín MILK-AGRO s.r.o. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie pripomienky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesení 
nasledovne: 

- berie na vedomie žiadosť podanú v mene spoločnosti Slovak Parcel Service s.r.o., so sídlom 
Senecká cesta 1, 900 28 Ivanka pri Dunaji, IČO: 31 329 217, o prenájom pozemku pre 
umiestnenie, prevádzkovanie samoobslužného boxu Balíkovo v Obci Gemerská Hôrka; 
pričom podávateľom žiadosti zo dňa 03.01.2025 je Mgr. Peter Keruľ, špecialista rozvoja siete 
odberných miest, bytom 044 43 Budimír 368. 

- súhlasí s umiestnením samoobslužného boxu Balíkovo spoločnosti Slovak Parcel Service 
s.r.o., Senecká cesta 1, 900 28 Ivanka pri Dunaji, na spodnej časti parkoviska pri predajni 
potravín Milk-Agro, KN-C parcela č. 205, k.ú. Gemerská Hôrka, LV č. 678, pozemok o výmere 
1 m2, s výškou nájmu 120 €/rok. 

- Schvaľuje uzavretie nájomnej zmluvy medzi Obcou Gemerská Hôrka, Gemerská Hôrka č. 151, 
049 12 Gemerská Hôrka, IČO: 00 328 219, ako prenajímateľom, a Slovak Parcel Service s.r.o., 
Senecká cesta 1, 900 28 Ivanka pri Dunaji, IČO: 31 329 217, ako nájomcom, na časť pozemku 
KN-C parcela č. 205, o výmere 1 m2, s výškou nájmu 120 €/rok. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván, Ing. Peter Gubala                                        
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  0  

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že uznesenia boli schválené. 
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K bodu 11: Informácia starostu o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch 

a) 16 Bytová jednotka 

Starosta informuje poslancov, že budúci mesiac sa začne s výstavbou parkoviska. 

Podľa PhDr. Alexandra Ambrusa obec má dve možnosti zabezpečiť financovanie tohto 
projektu, a to: 
- Zapojením sa do výzvy vyhlásenej Úradom splnomocnenca vlády pre rómske komunity, 

v rámci ktorej by financovanie projektu bolo plne zabezpečené bez spoluúčasti obce; 
- Prostredníctvom mechanizmu poskytovaného ŠFRB, kde treba počítať so 7 % spoluúčasťou 

obce, pričom žiadosť je potrebné podať do 31.5.2025.  

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, OZ berie na vedomie informáciu o prebiehajúcich 
a pripravovaných projektoch. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván, Ing. Peter Gubala                                        
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  0  

 

b) Obstaranie externého defibrilátora (AED) 
 
Starosta avizuje, že v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení každá obec musí 
zaobstarať automatický externý defibrilátor a umiestniť ho na verejne prístupné miesto. Pán 
PhDr. Alexander Ambrus naznačuje, že defibrilátor obec mala zaobstarať už v decembri. 
Navrhuje sa pokúsiť získať finančné prostriedky cez KSK. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie pripomienky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesení 
nasledovne: 

- Súhlasí s návrhom starostu obce obstarať automatický externý defibrilátor (AED) a umiestniť 
ho na verejne prístupnom mieste v zmysle § 3 ods. 5) Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván, Ing. Peter Gubala                                        
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  0  

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

c) Založenie sociálneho podniku 

Starosta informuje poslancov, že v máji budú rozdávať finančné prostriedky na činnosť 
sociálneho podniku, ale dovtedy je potrebné založiť tento podnik. Podľa PhDr. Alexandra 
Ambrus základné imanie spoločnosti je minimálne 5000 Eur. Taktiež je nutné rozhodnúť o 
sídle spoločnosti. Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta čo všetko dotuje ÚPSVaR. Podľa starostu na 
1 zamestnanca sa poskytne sume vo výške 30 000 Eur ale musí sa zamestnávať 2 roky. Pán 
Marek Szabó Dózsa sa informuje koľko zamestnancov má v pláne podnik zamestnať? 4-5 
zamestnancov – odpovedá pán starosta. 
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Podľa Mgr. Dávida Balázsa sa tu nastolujú mnohé otázky: v akej oblasti sa bude podnikať a či 
sa nájdu vhodní odborníci. Pán PhDr. Alexander Ambrus naznačuje, že by sa mohlo podnikať 
v stavebníctve, upratovanie, rozvoz jedál a podobne 

Pán Marek Szabó Dózsa sa zaujíma aké sú presne podmienky. Podľa pána Gejzu Milka 
zamestnanec musí byť evidovaný na Úrade práce minimálne 6 mesiacov. 

Podľa názoru Róberta Vajdu tento podnik nebude rentabilný. Pán Marek Szabó Dózsa si 
myslí, že o pokus to stojí. 

Pán Marek Szabó Dózsa navrhuje, aby do budúceho zasadnutia OZ si to každí rozmyslel 
a prišli s konkrétnym návrhom zamestnancov a konateľa. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, OZ pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesenia 
nasledovne: 

- Žiada starostu obce pripraviť návrh zakladateľskej listiny sociálneho podniku obce. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván, Ing. Peter Gubala                                        
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  0  

Odchod Gejza Milku o 18:00 hod. Počet poslancov je 6. 

K bodu 12: Rôzne 

a) Ponuka VSE 

Pán starosta informuje poslancov, že došla ponuka od VSE na dodávku elektrickej energie. 
Cenová ponuka je platná len dnes, každý deň je cena iná, jej výška závisí od vývoja na burze.  

Pán Marej Szabó Dózsa konštatuje, že v porovnaní s ponukou VSD tu ide len dodávku elektrickej 
energie. Pán Mgr. Dávid Balázs sa dopytuje kedy bude prejednaná ponuka od VSD a.s. na 
rekonštrukciu verejného osvetlenia v obci. Podľa PhDr. Alexandra Ambrusa táto otázka sa bude 
prejednávať na ďalšom zasadnutí OZ. 

Keďže poslanci nemali ďalšie dotazy, berú túto informáciu na vedomie. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  6 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván, Ing. Peter Gubala                                        
Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  1 Gejza Milko 
 

b) Vybudovanie terénnych prístupových schodov na cintoríne 
Pán Peter Iván upozorňuje na nutnosť vybudovania prístupových schodov v III. sektore 
cintorína z dôvodu ťažko dostupného terénu k hrobom. 

Keďže poslanci nemali ďalšie dotazy, berú túto informáciu na vedomie. 
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Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  6 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván, Ing. Peter Gubala                                        
Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  1 Gejza Milko 
 

c) Prejednanie návrhu Zásady odmeňovanie poslancov OZ 
Pán Marek Szabó Dozsa navrhuje prejednať na ďalšom zasadnutí OZ Zásady odmeňovania 
poslancov. Navrhuje zvýšiť odmeňovanie za zasadnutia členov komisií. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky, berú tento návrh na vedomie. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  6 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs , Peter Iván, Ing. Peter Gubala                                        
Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  1 Gejza Milko 

 

K bodu 21: Záver 

Nakoľko boli vyčerpané všetky body programu zasadnutia, pán starosta poďakoval prítomným za 
účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

V Gemerskej Hôrke, dňa 20.1.2025 

Zapísala :  

Ing. Eleonóra Iván  ......................................  

 

 .......................................................  

Gejza Milko 

starosta obce 

Overovatelia: 

Peter Iván   .....................................   

Mgr. Dávid Balázs   .....................................  

 

 


